
Nicholsonová definitívne odchádza z SaS: „Je
ťažké mať prístup k informáciám, vedieť o
nevyužitej miliarde a byť ticho len preto, lebo
som súčasťou koalície“
- CZ24 News | 12. února 2021

SLOVENSKO: Europoslankyňa Lucia Ďuriš Nicholsonová vo štvrtok večer na sociálnej sieti
informovala, že končí v strane SaS, za ktorú bola v minulosti aj poslankyňou a
podpredsedníčkou Národnej rady.

Nicholsonová napísala, že sa rozhodla sa odísť zo strany SaS kvôli kauze, ktorú v
pondelok rozpútala. „Spôsobila som strane problémy a prehĺbila napätie vo vládnej
koalícii. Nezvládla som formu tlačovej konferencie a preto vyznela ako frontálny
útok na Veroniku Remišovú, čo mi je ľúto.  Ako politik viem, že forma je často
dôležitejšia ako obsah.“

Dodala, že je ťažké byť predsedníčkou európskeho výboru a mať prístup k informáciám o
nízkej štátnej pomoci a o deravých schémach, ktorými sa prepadávajú tisíce ľudí,
živnostníkov a malých podnikateľov a zároveň vedieť o „fatálnej chybe“ nevyužitej
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miliardy a byť ticho len preto, lebo je súčasťou koalície.

„Krajina potrebuje tú miliardu tu a teraz. Poukázať na tú chybu bolo dôležité nie
pre lynč Veroniky Remišovej, ale pre vládu, ktorá takéto chyby už nemôže
opakovať, ak chce zmysluplne využiť 20 miliárd eur, ktoré k nám z EÚ o chvíľu
prídu.“

Odpovedala aj na otázku, prečo celú vec nemohla riešiť priamo s vicepremiérkou Remišovou.

„Pre dve veci: informáciu o nevyužitej miliarde som sa dozvedela až po funuse, keď sa s
tým nedalo nič robiť. A po druhé, žiaľ, v tejto koalícii sú nie vždy vzťahy nastavené na
efektívnu spoluprácu a ústretovú komunikáciu.“

Nicholsonová podotkla, že si bude naďalej vykonávať poctivo prácu europoslankyne a predsedníčky
európskeho výboru pre zamestnanosť a sociálne veci. „Budem sa snažiť vecne spolupracovať s vládou
a dávať konkrétne návrhy na zlepšenie zlej situácie na Slovensku predovšetkým v sociálnej oblasti.“

„A spolu s mojím tímom tu budem pre každého jedného z vás tak ako doteraz. Pevne
verím, že moji voliči pochopia, že za odchodom zo strany nie je zbabelosť, ale že ide o
priznanie si politickej zodpovednosti a o novej politickej kultúre nielen rozprávať ale tak
aj konať. Držím palce SaS a rovnako tak celej vláde v ťažkom boji,“ doplnila poslankyňa
EP.️

Strana SaS reaguje na odchod Lucie Ďuriš Nicholsonovej zo strany

Mrzí nás, že sa naša zakladajúca členka takto rozhodla. Poznáme ju dlho, vieme, že toto jej
rozhodnutie nepadlo ľahko, no rozhodla sa slobodne a my to budeme rešpektovať.



Na snímke predseda strany SaS a minister hospodárstva SR Richard Sulík (druhý zľava),
podpredseda SaS a minister školstva SR Branislav Gröhling (vľavo), podpredseda SaS, štátny
tajomník ministerstva pospodárstva SR Karol Galek (vpravo), predsedníčka poslaneckého klubu SaS
Anna Zemanová (druhá sprava) a generálny manažér SaS a poslanec NR SR Roman Foltin
(uprostred)

Redakciu informoval Ondrej Šprlák, hovorca SaS.

Branislava Gröhlinga odchod Lucie Ďuriš Nicholsonovej z SaS mrzí

Branislava Gröhlinga odchod Lucie Ďuriš Nicholsonovej z SaS mrzí. Dúfa, že sa možno raz vráti. Jej
rozhodnutie rešpektuje



Na snímke podpredseda SaS a minister školstva, vedy, výskumu a športu SR Branislav Gröhling

„Luciu Ďuriš Nicholsonovú som si vždy za jej prácu, či už na Slovensku alebo teraz v
europarlamente, veľmi vážil. Preto ma jej odchod z SaS veľmi mrzí a dúfam, že sa možno
raz vráti,“ uviedol Gröhling na sociálnej sieti.

Zároveň nechcel komentovať koaličné nedorozumenia.

„Tie tu vždy boli aj budú. Ako človek, ktorý myslí optimisticky a preferuje konštruktívnu
prácu pred hádkami, vždy verím, že nezhody sa utrasú,“ napísal.

 

Zdroj: https://www.hlavnespravy.sk/


